
Reservation mot att godkänna Socialdemokratiska motionen om 

fortsatt utredande om kommunalt över av fastighetsägares ansvar för 

snöröjning   
 

Jag reserverar mig mot beslutet att forsätta utredandet om kommunalt övertagande av 

vinterväghållning som idag vilar på fastighetsägare. Argumenten är samma som anfördes förra 

gången frågan hanterades av Fullmäktge, vilket summerats av Gert Nygrens minnesanteckning i  

nedan mail. 

Per Elis Jansson (M) 

_____________________________________________________________ 

Från: "Gert.nygren@netlan.nu" <Gert.nygren@netlan.nu> 
Till: perelis@perelis.se  
Skickat: måndag, 9 januari 2012 20:52 
Ämne: Snöröjning 

Hej Per 
  
Här är några kommentarer som fälldes när Vi motionerade om att kommunen skulle överta snöröjning 
av trottoarer. Som du förstår är det ej ordagrant, det är trotts allt några år sen. Men i stora drag var det 
enligt följande 
  
Ahlqvist: Ett kommunalt övertagande skulle ej klaras inom tekniskas budget och några pengar att 
skjuta till fanns ej. 
   
Göte Andersson i fullmäktige: Att kommunen skulle överta sandning, och att fastighetsägarna skulle 
kunna hämta sand vid gatukontoret vara att konkurrera ut de lokala entreprenörerna. 
  
Samtliga partier, även S, gick emot oss utom HP 
  
Kommunen gick när vi motionerade med en liten vinst, jag tror 5-8 miljoner 
  
  
Med vänlig hälsning Gert  
  
 


